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eric van den broek, voorzitter Sp-fractie gemeenteraad

‘dit college maakt er een potje van’
Eric van den Broek (41) is hoofd van de 
afdeling personeel & organisatie bij het 
beveiligingsbedrijf Profi-Sec. We vroe-
gen de SP-fractievoorzitter naar zijn 
mening over het huidige gemeentebe-
stuur, een coalitie van Balans, Combina-
tie 95, PvdA/GL en DPBL.

Het college van B&W is nogal ingenomen met 
zichzelf. Is dat terecht?
‘Absoluut niet. Ze doen natuurlijk ook wel 
wat goede dingen, maar in het algemeen is 
het zwaar onvoldoende wat er gepresteerd 
wordt. Zo is de oplossing van het grote knel-
punt dubbele overweg geen meter dichterbij 
gekomen. Het Centrumplan wil maar niet 
opschieten. Woningbouwplannen komen 
moeizaam of helemaal niet van de grond. 
Zo worden er veel te weinig betaalbare 
huurwoningen gebouwd, zodat de wachttijd 
bij Sint Joseph is opgelopen tot meer dan 
4 jaar. Boxtel heeft zijn voortrekkersrol op 
het gebied van duurzaamheid verloren. De 
Stationsstraat dreigt te verloederen. B&W is 
van plan om sporthal De Braken te verkopen 
aan een commerciële partij, waardoor sport-
verenigingen en sporters in de knel komen. 
Met de inspraak is het nog steeds droevig 
gesteld. En het ergste is dat dit college be-
zuinigd heeft op de Wmo (Wet maatschap-
pelijke ondersteuning), waardoor kwetsbare 
groepen als ouderen, chronisch zieken en 
gehandicapten bijvoorbeeld eigen bijdragen 
moeten gaan betalen voor hulpmiddelen als 
scootmobielen, trapliften en andere woning-
aanpassingen. Wat mij betreft een dikke 
onvoldoende dus.’

Zijn de burgers tevreden over dit  
gemeentebestuur?
‘Nee, duidelijk niet. Dat blijkt uit het 
onderzoek “De staat van de gemeente”, 
waar Boxtel ook aan meedoet. Op bijna alle 
onderdelen vinden Boxtelse burgers dat dit 
college het beduidend slechter doet dan 
het vorige college, waarin de SP vertegen-
woordigd was met wethouder Ger Wouters. 
Burgers hebben minder vertrouwen in het 
gemeentebestuur en geven het college een 
lager rapportcijfer. Of het nou gaat om de 

verkeersveiligheid, fietsvriendelijkheid of 
leefbaarheid van buurten: overal scoort dit 
college slechter. B&W scoort het slechtst bij 
het betrekken van burgers bij de totstand-
koming van het beleid. Hier gaat het cijfer 
van 6,3 naar 5,5: een daling van maar liefst 
13 procent. Dat laatste cijfer heeft alles te 
maken met de slechte inspraak.’

Kun je daar enkele voorbeelden van geven?
‘Er zijn inmiddels talloze voorbeelden, maar 
ik zal me beperken tot de meest recente. 
Onlangs nog moesten sportverenigingen en 
sporters in de krant lezen dat het college van 
plan is om sporthal De Braken te verkopen 
aan een commerciële partij, waardoor zij 
in de problemen dreigen te komen. Het 
gemeentebestuur heeft hierover niet met 
hen overlegd. Het overvalplan heeft geleid 
tot grote onrust en boosheid bij sportvereni-
gingen die gebruik maken van de sport-
hal. Onze jongerenafdeling ROOD is een 
handtekeningenactie gestart om De Braken 
te behouden.

Een ander recent voorbeeld is het voorne-
men van B&W om verkeersknippen aan te 
brengen in de wijken Oost en Selissenwal. 
Ook hier veel boosheid omdat op geen 
enkele manier overlegd is met wijkorganen 
en bewoners. Moet je nagaan: hebben ze pas 
geleden slechte cijfers van burgers gehad 
over de inspraak, maar ze gaan gewoon op 
de oude voet verder. Met andere woorden: 
dit college maakt er dus weer een potje van 
en jaagt iedereen tegen zich in het harnas.’

Hoe zit het met het geheime rapport over de 
adviesorganen?
‘Dat was weer een staaltje van ouderwetse 
dorpspolitiek. Het college heeft onderzoek 
laten verrichten naar het functioneren van 
adviesorganen. Dat werd nodig geacht nadat 
vorig jaar de Dorpsraad Liempde, het Ad-
viesorgaan Duurzame Ontwikkeling (ADO) 
en het Web (werkgevers) het overleg met de 
gemeente hadden opgeschort of afgebroken, 
omdat er niet naar hen geluisterd werd. Het 
was dus eigenlijk beter geweest om het func-

SP-fractievoorzitter Eric van den Broek.



tioneren van het college te onderzoeken, 
maar dat wilde B&W natuurlijk niet. Het 
onderzoeksrapport over de adviesorganen 
mocht van B&W om onduidelijke redenen 
niet in de openbaarheid besproken worden. 
Een motie van de SP om het wel openbaar te 
maken haalde het niet omdat coalitiepartij-
en Balans, Combinatie 95, PvdA/GL en DPBL 
tegen stemden. Maar na de nodige publici-
teit en het gegeven dat Brabants Dagblad en 
Brabants Centrum via de Wet Openbaarheid 
Bestuur openbaarheid eisten, kon het ineens 
wel en werd het rapport alsnog openbaar 
gemaakt. In het rapport staan opmerkin-
gen van leden van het ADO over de geringe 
betrokkenheid van beleidsmedewerkers, 

afdelingshoofden en wethouder als het gaat 
over duurzaamheid. Dat mocht kennelijk 
niemand weten. Dit is typerend voor dit col-
lege. Men kan geen enkele kritiek verdragen 
en zelfkritiek is er al helemaal niet. Dat 
tekent de zwakte van dit gemeentebestuur.’

Waar gaat de SP zich de komende  
tijd voor inzetten?
‘We gaan ons vooral inzetten voor kwets-
bare groepen als ouderen, chronisch zieken 
en gehandicapten die door landelijke en 
plaatselijke bezuinigingen harde klappen 
gaan krijgen. Verder gaan we speciale aan-
dacht vragen voor kinderen die in armoede 
opgroeien. Ook de bouw van meer sociale 

huurwoningen staat hoog op ons lijstje. 
Sporthal De Braken moet behouden blijven 
voor sportverenigingen en individuele 
sporters. We pleiten voor behoud van de 
Pastorietuin, het opwaarderen van de Stati-
onsstraat en het aantrekkelijker maken van 
het Centrum. Ook de inspraak moet beter, 
evenals de leefbaarheid van wijken. Om 
dit te kunnen realiseren moeten we bij de 
gemeenteraadsverkiezingen van maart 2014 
een goed resultaat halen. Dat is de beste 
manier om ervoor te zorgen dat dit college 
niet terugkomt. Daar gaan we alles voor uit 
de kast halen. Ik heb er alle vertrouwen in 
dat dit lukt.’ •

rood op de breS voor Sportende jeugd

Sp-rapport: uitvoering Wmo-verordening onder de maat
De SP heeft een rapport uitgebracht naar 
aanleiding van klachten die zijn binnenge-
komen bij haar Meldpunt Wmo (Wet maat-
schappelijke ondersteuning). De conclusie 
is dat de invoering van de nieuwe Wmo-
verordening slecht is voorbereid en tot veel 
onrust, onbegrip en verwarring heeft geleid 
onder Wmo-cliënten. Zo heeft de gemeente 
tot tweemaal toe de eigen bijdragen voor 
oude trapliften (van vóór 1 januari 2012) 
moeten intrekken. Voorlichting en com-
municatie van gemeente en CAK (Centraal 
Administratiekantoor) zijn onder de maat. 
Het rapport eindigt met zeven aanbevelin-
gen en is op boxtel.sp.nl te lezen. De SP is 
overigens de enige partij in de gemeenteraad 
die destijds tegen de nieuwe verordening 
gestemd heeft omdat die leidde tot minder 
voorzieningen en meer eigen bijdragen. •

SP-fractievoorzitter Eric van den Broek overhandigt het Wmo-rapport aan  
wethouder Tossy de Man.

foto SP Boxtel
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De SP-jongeren van ROOD hebben on-
derzoek gedaan naar de verplichte eigen 
bijdrage in het mbo-onderwijs. Verder 
hebben ze tijdens de verkiezingscampagne 
met spuitkrijt politieke teksten aangebracht 
op stoepen in het centrum. ROOD is nu een 
handtekeningenactie gestart voor behoud 
van sporthal De Braken voor de sportende 
jeugd. De gemeente wil de veel gebruikte 
sporthal verkopen aan een commerciële 
partij en de sportverenigingen en sporters 
onderbrengen in twee andere sporthallen. 
De sportverenigingen, waar niet vooraf mee 
overlegd is, zeggen dat dit niet mogelijk is en 
vrezen voor het voortbestaan van hun acti-
viteiten. ROOD-voorzitter Teun Pijnenburg: 
‘Sportstimulering voor jongeren is maat-
schappelijk erg belangrijk. Daarom moet De 
Braken voor hen beschikbaar blijven.’ •

Mocht je ROOD willen helpen met deze of toekomstige acties, neem dan contact op met  
Teun Pijnenburg, telefoon 06 4579 6629, of stuur een e-mail aan roodboxtel@sp.nl  

ROOD-voorzitter Teun Pijnenburg haalt handtekeningen op voor behoud sporthal de Braken.



actie Sp leidt tot behoud vijver en boomgaard

Gezamenlijke actie van SP en omwonenden 
heeft ertoe geleid dat er geen parkeerterrein 
komt op de gemeentevijver en de cultuur-
historisch belangrijke oude boomgaard. De 
SP verspreidde huis aan huis 10.000 ‘Han-

achter de geraniumS 
door eigen bijdrage 
Scootmobiel

De meeste klachten bij het Meldpunt Wmo 
gaan over de nieuwe eigen bijdragen voor 
hulpmiddelen. Die worden door Wmo-
cliënten gezien als een financiële boete 
op het gehandicapt zijn en zij vinden dat 
onrechtvaardig. De regeling is bovendien 
ingewikkeld en leidt tot misverstanden 
en problemen. Zo heeft een vrouw haar 
scootmobiel in moeten leveren omdat zij de 
eigen bijdrage van 61 euro per vier weken 
niet kan betalen en ook niet in aanmerking 
komt voor bijzondere bijstand. Nu zit ze 
zonder scootmobiel en kan ze bijvoorbeeld 
niet meer naar zwemles en is ze veroordeeld 
om achter de geraniums te gaan zitten. Dit 
is uitermate schrijnend, want de Wmo is 
juist bedoeld om mensen met een beperking 
mee te laten doen aan de samenleving. In 
een ander geval heeft een man zijn scoot-
mobiel ingeleverd en van zijn spaarcenten 
een nieuwe gekocht, omdat hij vanwege 
gebrekkige voorlichting en communicatie op 
het verkeerde been is gezet over de hoogte 
en duur van de eigen bijdrage. •

Sp boxtel: vertrouWen in de toekomSt
Het gaat goed met de SP in Boxtel. De huis-
aan-huis-ledenwerfactie heeft in de zomer 
van 2012 zestig nieuwe leden opgeleverd. 
Dat brengt het totaal op 370 leden. Ook wor-
den steeds meer leden actief. De oprichting 
van een enthousiaste ROOD-afdeling is een 
grote stap voorwaarts. Bestuurslid Willem 

van Meurs is verheugd over deze ontwik-
keling: ‘We merken dat de sympathie voor 
de SP steeds groter wordt. Gelukkig willen 
ook steeds meer leden de handen uit de 
mouwen steken. Dat geeft vertrouwen voor 
de toekomst, met name voor de gemeente-
raadsverkiezingen in maart 2014.’ •

Gezamenlijke actie van SP en omwonenden leidt tot succes.

SP’ers voeren regelmatig actie in het centrum. 
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den af van vijver en boomgaard’-pamfletten. 
Helaas wil het college nu een deel van de 
nabijgelegen Pastorietuin inrichten als 
parkeerterrein. Ook dit onzalige plan moet 
van tafel, omdat de tuin onderdeel is van het 

rijksmonument de Pastorie. Afblijven dus. 
Er zijn genoeg alternatieven om in de buurt 
van het centrum extra parkeerplaatsen te 
realiseren. •



U bent al lid van de SP voor  
€ 5,- per kwartaal.  
U krijgt dan elke maand ons 
nieuwsmagazine Tribune 
en als nieuw lid krijgt u een 
welkomstgeschenk! Lid 
worden kan heel eenvoudig 
via www.sp.nl en met de 
bon hiernaast.

kom de Sp 
verSterken  
 – Word lid

Er zijn twee hele goede redenen om nu lid te worden van de SP.  Nou ja, eigenlijk kan ik er wel honderd  
bedenken, maar er zijn er twee die ik nu graag onder uw aandacht wil brengen.

Sociaal de criSiS uit
De nieuwe regering van VVD en PvdA gaat voort op de weg waar Rutte I gestopt is. Het lijkt erop dat de  
linkerflank van de PvdA campagne heeft gevoerd, maar dat de rechterflank nu gaat regeren. Rutte kan 
alsnog zijn klus afmaken. De AOW-leeftijd gaat nog sneller omhoog, de WW en de ontslagbescherming 
worden afgebroken en er vallen harde klappen in de thuiszorg. Sociaal de crisis uit? Niet met dit kabinet. 
Een sterke SP is nu harder nodig dan ooit! 

vóór de menSen, en mét de menSen
De meeste partijen hebben het liefst dat u eens in de vier jaar stemt en verder uw mond houdt. De SP is anders. De meest actieve partij  
van Nederland werkt dag in dag uit samen met actieve mensen aan een beter Nederland en een betere wereld. In de wijken, op scholen,  
in de zorg, op de werkvloer en over de grenzen. Daarom: vóór de mensen, maar vooral ook mét de mensen.

Heeft u al langer sympathie voor de SP? Dan wil ik u nu vragen om de volgende stap te zetten. Doe mee en help mij om Nederland de 
komende jaren menselijker en socialer te maken! 

Ik heb u nu nodig: word nu lid!  

Emile Roemer, fractievoorzitter SP in de Tweede Kamer

doet u met mij mee?

kwartaalbijdrage € 5,– (minimum) € 7,50 € 10, –
 € 12,50 € 15,– anders  € 
   

ja, ik word lid van de Sp. ik machtig de Sp om per kwartaal 
onderstaand bedrag af te schrijven van mijn rekening. 
ik ontvang een welkomstgeschenk en bovendien krijg ik elke maand 
het nieuws- en opinieblad de tribune in de bus.

Stuur deze bon naar: 
SP, Antwoordnummer 407, 3800 VB Amersfoort

U kunt deze machtiging stopzetten met een telefoontje of  
een e-mail aan de SP: (088) 243 55 40, administratie@sp.nl

datum                           handtekening

naam

roepnaam        voorletters m/v

adres

postcode                      plaats

telefoon        geboortedatum 

e-mail        rekeningnummer

Ik wil ook graag lid worden van ROOD (jong in de SP, tot 28 
jaar) en sta één van mijn kwartaalbijdragen af aan ROOD.
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